

CPCE Staff and the West Kowloon Cultural District

A number of CPCE staff have contributed significantly to a series of consultancy projects on the West Kowloon Cultural District since 2005. The Hong Kong SAR Government commissioned PolyU's Public Policy Research Institute (PPRI) to analyse public views regarding the development of the West Kowloon Cultural District. Five Reports have been submitted by the Consultancy Team, with Prof. Peter Yuen,

Dean of CPCE, as the Principal Investigator. Many CPCE staff were members of the Team, including Dr Florence Ho, Dr Vincent Law, Dr Artie Ng, Dr Jason Chan, Dr Stephanie Lee, and Dr. Alex Chan. The last Report, entitled "Analysis of Views for the Stage 3 Public Engagement Exercise for the West Kowloon Cultural District" was published on 23 December 2011. The findings of the Report provided important

input for the West Kowloon Cultural District Authority (WKCD) in the preparation of the Development Plan for this future world-class arts and cultural hub.

The recent three Reports can be viewed at the WKCD's website at <http://www.wkcd.hk>.



Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE, as the Principal Investigator (centre), and (from right) Dr Alex Chan, Dr Florence Ho, Dr Artie Ng, Dr Jason Chan, Dr Vincent Law, Dr Stephanie Lee being the other team members of the consultancy project on West Kowloon Cultural District.

有關西九文化區的顧問研究項目由專業及持續教育學院院長阮博文教授(中)擔任首席研究員，其他成員包括(右起)：陳和順博士、何巧清博士、吳偉昌博士、陳繼宇博士、羅天昇博士和李穎博士。

CPCE教職員參與西九文化區項目

由2005年開始，多名CPCE教職員為西九文化區進行了一系列的顧問研究工作，為該發展項目投入了重要的貢獻。香港理工大學公共政策研究所(PPRI)獲香港特區政府委任，就公眾對西九文化區項目所發表之意見進行分析。是次顧問研究項目由專業及持續教育學院院長阮博文教授擔任首席研究員，其他來自CPCE的研究成員包括何巧清博士、羅天昇博士、吳偉昌博士、陳繼宇博士、李穎博士和陳和順博士。他們發表了合共五份研究報告，而最後一份報告—「西九文化區項目

第三階段公眾參與活動的意見分析報告」於2011年12月23日公佈。研究報告的結果，對西九管理委員會(WKCD)推動西九成為世界級的藝術和文娛中心的工作，提供了寶貴的參考資料和意見。

如欲瀏覽最近三份西九文化區項目的公眾參與活動意見分析報告，可登入<http://www.wkcd.hk>。